
 

 

 

 

 

 

 

Referat fra møde i Digitaliseringsrådet den 6. februar 2024 

 

Mødet blev afholdt tirsdag den 6. februar kl. 12:00-16:00 hos HK Danmark.  

På mødet deltog:  

• Nana Bule, Gobal Advisor, Goldman Sachs  

• Mikkel Flyverbom, professor (MSO), Copenhagen Business School.  

• Pernille Halberg Salamon, kommunaldirektør, Hørsholm Kommune.  

• Casper Klynge, vicedirektør, Dansk Erhverv.  

• Pernille Blach Hansen, fhv. regionsdirektør, Region Midtjylland  

• Tommy Ahlers, iværksætter og tidligere MF’er og uddannelses- og forskningsminister. 

• Camilla Valentin, branchedirektør, DI Digital  

• André Rogaczewski, adm. direktør og stifter, Netcompany  

• Anja C. Jensen, forbundsformand, HK Danmark.  

• Claus Jensen, forbundsformand, Dansk Metal.  

• Andreas Cleve, CEO og stifter, Corti. 

 

Dagsorden  

1. Velkommen og siden sidst  
2. Drøftelse af overlevering af input til Virksomhedsforum for globale risici  
3. Godkendelse af anbefalinger om kunstig intelligens  
4. Besøg af Digitaliserings- og ligestillingsminister, Marie Bjerre  
5. Status op arbejdsgruppe for datavision og drøftelse af det videre arbejde  
6. Opsamling og næste skridt  
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Ad. pkt. 1: Velkomst og siden sidst 
Nana Bule bød velkommen og motiverede dagens drøftelser. 

Ad. pkt. 2: Drøftelse af overlevering af input til Virksomhedsforum for globale risici 

Nana Bule rammesatte drøftelsen.  

Rådsmedlemmerne drøftede input til Virksomhedsforum for globale risici.  

Ad. pkt. 3: Godkendelse af anbefalinger om kunstig intelligens  

Arbejdsgruppen for kunstig intelligens rammesatte drøftelsen.  

Rådsmedlemmerne kom med konkrete ændringsforslag til det udarbejdede udkast til anbefalinger om kun-
stig intelligens.  

Ad. pkt. 4: Besøg af Digitaliserings- og ligestillingsminister, Marie Bjerre  

Marie Bjerre præsenterede sine fokusområder for 2024 på det digitaliseringspolitiske område og drøftede 
regeringens videre arbejde med at udarbejde en vision for kunstig intelligens med rådsmedlemmerne.  

Ad. pkt. 5: Status på arbejdsgruppe for datavision og drøftelse af det videre arbejde  

Mikkel Flyverbom og Tommy Ahlers rammesatte drøftelsen. Der arbejdes videre med konkretisering af en 
vision for bedre brug og udnyttelse af data. Hensigten er at informere og konkret inspirere regeringen på 
dagsordenen.  

Ad. pkt. 6: Opsamling og næste skridt 
Nana Bule samlede op på dagens drøftelser.  

 

 


